Ref no.

BA/N/24/09/509

BAP/N/24/09/429

BA8/N/24/09/326

25/9/2024



To: All Owners of Bel-Air

致:貝沙灣各業主

Candidate Personal Profile for Election of the 8th Owners' Committee 第八屆業主委員會選舉的候選人簡介

DETAILS 詳情:

Election of the 8th Owners' Committee will take place on 12 October 2024 (Saturday) at 3:00pm at the Indoor Sports Hall of Club Bel-Air Bay Wing (Phase 1) during the Annual General Meeting for Year 2024.

To protect our environment by reducing paper consumption, candidate personal profile is now available on Bel-Air website (login required) and notice boards at the lobby of Club Bay Wing and Club Peak Wing. For issuance of new username and password to log in Bel-Air website, please contact Club Bel-Air at 2989 9000 (Bay Wing) or 2989 6500 (Peak Wing) or by email clubelair@pcpd.com. Few copies of pamphlets are also available at Service Centre and Clubhouse reception.

Should you have any query, please feel free to contact our Ms. Mandy Deng at 2989 6000 (Phase 1-3) or Ms. Candy Leung at 2989 6350 (Phase 4-6).

本年度的業主周年大會將於 2024 年 10 月 12 日(星期六)下午三時正假貝沙灣灣畔會所(一期)室內運動場舉行,並進行第八屆業主委員會選舉。

為減少用紙以保護我們的環境,候選人的個人簡介已上載貝沙灣網站(須登入),並展示於灣畔會所和朗峰會所大堂的通告板供各業主參閱。如需協助申請網站用戶名稱及密碼,請致電 2989 9000 (灣畔會所)或 2989 6500 (朗峰會所)或電郵至 clubelair@pcpd.com 與貝沙灣會所聯絡。服務中心及會所接待處會存放少量有關資料冊供業主索取。

如有其他查詢,歡迎致電 2989 6000(一至三期)與鄧美霞小姐或 2989 6350(四至六期)與梁美兒小姐聯絡。



張貼至 Post Until

12/10/2024

This notice has been uploaded to Bel-Air web-site www.bel-air-hk.com. Should you have any enquiries, please feel free to contact Bel-Air Service Centre at 2989 6000 (Phase 1-3) or 2989 6350 (Phase 4-6). 此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com, 如有查詢, 歡迎致電 2989 6000(第一至三期)或 2989 6350 (第四至六期)與貝沙灣服務中心聯絡。